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PROTOKÓŁ Nr  4/2024 
 posiedzenia nadzwyczajnego Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się  30 sierpnia 2024 roku, o godz.11.30 

 
Przewodniczący Komisji  - Jan Kowalczyk 
Protokolant    - Alicja Dąbrowska  
 
 
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie, w którym uczestniczyło 6 radnych na ogólną 
liczbę 7 oraz zaproszeni goście (listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią 
odpowiednio załączniki Nr 1 i Nr 2 do protokołu).  
 
Uwag do przesłanego porządku nie było. Został on przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się 
następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołów posiedzeń Komisji Nr 2/2024 i 3/2024. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej na 2024 rok. 
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego na lata 2024 - 2029. 

 
4. Sprawy różne.  

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad - Przyjęcie protokołów posiedzeń Komisji 
Nr 2/2024 i 3/2024. 
 
Protokoły posiedzeń Komisji Nr 2/2024 i 3/2024 zostały przyjęte jednogłośnie bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany ujęte w projekcie 
przedmiotowej uchwały. Dotyczyły one działów 600, 750, 758, 801, 851, 852, 853, 854, 855, 
900, 921, (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 
 
Radny Mirosław Ślifirczyk zapytał o inwestycję w Kościele w Suchej. Jaki jest udział Parafii.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że udział Powiatu wynosi 2%, tj. 8.000 
złotych, pozostałe środki w kwocie 392.000 złotych pochodzą z Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków. Udziału Parafii nie ma. Dodała, że Powiat składał wniosek do 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków i na Powiecie ciąży obowiązek zabezpieczenia 
wkładu własnego. Dodała, że jeśli przetarg poszedłby drożej to różnicę będzie musiała dołożyć 
Parafia. 
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Radny Mirosław Ślifirczyk zapytał, czy umorzenia pożyczek dla Szpitali wpływają na ich 
wynik finansowy.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska potwierdziła.  
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Radomskiego na lata 2024-2029. 
  
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany w WPF. (projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 
 
Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął 4 posiedzenie 
o godz.12.00.   
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodniczący Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                   Jan Kowalczyk  
 
 

 


